
 1 

ZÁPIS 
z 12. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 27. března 2013 

__________________________________________________________________________________ 

 

 

Přítomni: viz prezenční listina 
 
Návrh programu jednání: 

1. Zahájení 
2. Jmenování zapisovatele a sčitatele 
3. Určení ověřovatelů zápisu 
4. Schválení programu jednání 
5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
6. Rozpočtové opatření č. 19/2012 
7. Rozpočtové opatření č. 20/2012 
8. Rozpočtové opatření č. 1/2013  
9. Rozpočtové opatření č. 2/2013  
10.    Rozpočtové opatření č. 3/2013 

11.    Rozpočet sociálního fondu na rok 2013 
12.    Dohoda č. DOH-2013-07 o přechodu práv a závazků z PS č.OISM/22/2011 
13.    Obecně závazná vyhláška č. 1/2013 

14.    Záměr nabytí nemovitých věcí na základě zákona č. 173/2012 Sb. 
15.    Kupní smlouva č. KS-2013-01 – poz. p. č. 3102/26 v k. ú.  
            Šlapanice u Brna 
16.    Kupní smlouva č. KS-2013-02 – poz. p. č. 1475/6 v k. ú. Šlapanice u Brna              
17.    Směnná smlouva č. SS-2013-01 
18.    Poskytnutí finanční dotace TJ Sokol Šlapanice 
19.    Plánovací smlouva č. PlanS-2013-01 
20.    Odůvodnění významné veřejné zakázky akce „Snížení energetické     
         náročnosti ZŠ Šlapanice“ 
21.    Odůvodnění významné veřejné zakázky akce „Sanace a zajištění  
         sesuvného tělesa ZŠ Šlapanice“  
22.    Zvýšení transparentnosti úřadu vůči občanům 
23.    Zveřejňování smluv uzavřených městem Šlapanice na internetu 
24.    Volba nového člena kontrolního výboru 
25.    Informace z výborů 
26.    Informace ST, MS, TAJ 
27.    Diskuse členů ZM 
28.    Diskuse občanů 
29.    Závěr 

 
 
ad 1. Zahájení 
ST zahájil 12. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 16:04 hodin a přivítal 
přítomné zastupitele a občany. Dále konstatoval, že v kinosále je přítomno 19 členů 
zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluvili se Mgr. Aleš Charvát a Ing. 
Alena Řezníčková, že přijdou později. Zápis z 11. zasedání zastupitelstva města byl ověřen 
ověřovateli a rozeslán členům zastupitelstva. Písemné připomínky k zápisu nebyly vzneseny. 
Mgr. Trněná oznámila nahrávání průběhu zasedání kamerou pana Ing. Pernici. 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou Bc. Milada Cvrková, DiS.  
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ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
ST –  za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: paní Jiřina Burianová a pan Ivan Vavro. Oba 
ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.  
Dále starosta informoval o právě probíhajícím fiktivním celostátním cvičení ZÓNA 2013, 
které potrvá 3 dny (od 27. do 29. března 2013). Cílem cvičení je prověřit a zkoordinovat 
práce úřadů státní správy, ústředních správních úřadů a Integrovaného záchranného 
systému při krizové události celostátního významu.  Pro město Šlapanice jako obci 
s rozšířenou působností je zákonnou povinností svolání krizového štábu a stanovení stálé 
pracovní skupiny. Ostatní členové krizového štábu jsou v pracovní pohotovosti.  
 
 
ad 4. Schválení programu jednání 
ST - oznámil, že k bodům 20. a 21. programu jednání bude probíhat prezentace zástupců 
společností DEA Energetická společnost, KOLEJCONSULT a FUNDOS  a současně navrhl 
předřazení těchto bodů za bod 12. Dohoda č. DOH-2013-07 o přechodu práv a závazků 
z PS č. OISM/22/2011.  Následně přečetl program 12. veřejného zasedání. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program jednání s tím, že body 20. a 21. budou předřazeny za jednací 
bod č. 12.  
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
V 16.19 hodin se dostavila do jednacího sálu Ing. Alena Řezníčková, od této chvíle přítomno 
20 členů zastupitelstva města. 
Ing. Řezníčková oznámila pořizování audio záznamu diktafonem.  
 
 
ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
ST -  úkoly nebyly uloženy, dotazy byly zodpovězeny přímo na jednání nebo zaslány 
písemně. 
 
 
 
ad 6. Rozpočtové opatření č. 19/2012  
ST – rozpočtovým opatřením jsou navrhovány změny v rozpočtu (viz podkladový materiál). 
V rozpravě vystoupil: Aleš Karásek. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 19 se zvýšením celkových příjmů a výdajů ve 
shodné výši 270 000 Kč v rozsahu bodů 1) a 4). 
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 7. Rozpočtové opatření č. 20/2012 
ST - toto rozpočtové opatření je poslední rozpočtové opatření roku 2012, které řeší 
především neinvestiční transfery ze státního rozpočtu (dotace na projekt vzdělávání v eGON 
centrech obcí s rozšířenou působností). 
V rozpravě vystoupili: Aleš Karásek, Ing. Alena Řezníčková, Mgr. Trněná, Ing. Slaný. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 20  se zvýšením celkových příjmů a výdajů ve 
shodné výši 587 600 Kč v rozsahu bodů 1) až 3). 
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
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V 16.31 hodin přichází do jednacího sálu Mgr. Aleš Charvát, přítomno všech 21 členů 
zastupitelstva města. 
 
 
ad 8. Rozpočtové opatření č. 1/2013   
ST – rozpočtové opatření řeší mimo jiné neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu  - 
zvýšení příspěvku na výkon státní správy podle rozpisu JmK. 
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, Ing. Slaný, Ing. Pernica, Ing. Seidlová. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 1 s celkovým zvýšením celkových příjmů i výdajů 
ve shodné výši 1 959 600 Kč v rozsahu bodů 1) a 2). 
Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 9. Rozpočtové opatření č. 2/2013   

ST – podstatou rozpočtového opatření je přijetí dotace Úřadu práce na podporu 

zaměstnanosti za listopad a prosinec 2012. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 2 s celkovým zvýšením celkových příjmů o 29 800 
Kč, zvýšením celkových výdajů o 140 300 Kč a zvýšením financování (použití 
prostředků) 110 500 Kč v rozsahu bodů 1) až 4). 
Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 10. Rozpočtové opatření č. 3/2013   
ST – součástí rozpočtového opatření je poskytnutí finančního daru ve výši 15 000 Kč 
postiženým lidem ve Frenštátu pod Radhoštěm. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 3 bez zvýšení celkových příjmů a celkových 
výdajů v rozsahu bodů 1) až 4). 
Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 11. Rozpočet sociálního fondu na rok 2013   
ST -  sociální fond je tvořen zůstatkem loňského roku a schváleným ročním přídělem pro rok 
2013. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočet sociálního fondu na rok 2013 s celkovou částkou 
disponibilních zdrojů 1 228 000 Kč, předpokládaného čerpání prostředků v roce 2013 
ve výši 1 140 000 Kč a rezervou (předpokládaným zůstatkem k 31. 12. 2013) 88 000 Kč. 
Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
 
ad 12. Dohoda č. DOH-2013-07 o přechodu práv a závazků z PS č. OISM/22/2011   
ST - rada města doporučuje ZM schválení třístranné smlouvy mezi městem, společností 
REALSANT (bývalý investor) a Tesco Stores (nový investor); zodpovědným bude  
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společnost Tesco Stores.  Na základě takto uzavřené dohody bude možno teprve plnit 
závazky, ke kterým se původní investor zavázal vůči městu. Vedení města vzneslo dotaz na 
Tesco Stores ve věci sdělení termínu zahájení stavby supermarketu, ale zatím termín nebyl 
stanoven. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dohodu č. DOH-2013-07 o přechodu práv a závazků z Plánovací smlouvy 
č. OISM/22/2011 ze dne 24. 4. 2011, která se uzavírá mezi REALSANT s.r.o., se sídlem 
Brněnská 126/38, 591 39 Žďár nad Sázavou, IČ 253 43 246 (bývalým investorem podle 
PS), dále Tesco Stores ČR a.s., sídlem Vršovická 1527/68b, 100 00 Praha 10, IČ 453 
08 314 (novým investorem) a městem Šlapanice. 
Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 13. Obecně závazná vyhláška č. 1/2013 
MSH - na základě stížností občanů na opakované porušování  nočního klidu doporučuje 
rada města ke schválení obecně závaznou vyhlášku. Stanovení konce provozní doby 
hostinských provozoven se vztahuje na 3 lokality města: 

- obytná zástavba -  ulice Nádražní, orientační číslo 2, 4, 6, 8, 14 a pozemek p.č. 780 
k.ú. Šlapanice u Brna 

- obytná zástavba – ulice Nádražní, orientační číslo 1, 1A, 3, 5, 7, 9 
- obytná zástavba – ulice Brněnská, orientační číslo 45. 

V rozpravě vystoupili: Aleš Karásek, místostarosta Horák, Ing. Miroslav Mrkvica, starosta, 
Mgr. Michaela Trněná, Mgr. Aleš Charvát, Mgr. Lenka Hanáková, Mgr. Lubomír Konečný, 
Bc. Oldřich Krištof.  
Mgr. Trněná upozornila, že v článku 2, Základní pojmy, chybí vždy v první větě prvního, 
druhého a třetího odstavce sloveso „je“.  
MSH  uznal tento administrativní nedostatek a přislíbil opravu při zhotovování originálu 
vyhlášky. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2013 k zabezpečení místních záležitostí 
veřejného pořádku při provozování hostinských činností. 
Hlasování: 16 PRO – 4 PROTI – 1 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat. 
O zaprotokolování požádali a hlasovali PROTI: 
Aleš Karásek, Ing. Mrkvica. 
 
 
V 17.05 hodin požádal starosta Ing. arch. Klaška o přerušení programu a pokračování 
body č. 20 a  21 tak, jak avizoval již v úvodu jednání.  
ST představil zástupce společností, kteří připravili prezentaci k následujícím dvěma bodům: 
Ing. Jaroslav Halamíček, DEA Energetická agentura 
Ing. Jaroslava Valešová, DEA Energetická agentura 
Ing. Petr Lamparter, FUNDOS 
Mgr. František Hubatka, Kolejconsult (zabývá se geofyzikou) 
pí Lukešová, projektantka 
Ing. Vítězslava Machovcová, Ateliér 2007 (zabývá se kanalizací). 
 
Pozn.: 
V 17.05 hodin odešel z jednacího sálu Ing. Jan Střechovský, přítomno 20 členů 
zastupitelstva. 
V 17.50 hodin se vrátil do jednacího sálu Ing. Jan Střechovský, přítomno 21 zastupitelů. 
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ad 20. Odůvodnění významné veřejné zakázky akce „Snížení energetické náročnosti 
ZŠ Šlapanice“ 
Ing. Halamíček, DEA Energetická agentura – s kolegy připravili velmi poutavou projekci 
pro zastupitele a přítomnou veřejnost 

– v krátkosti rekapituloval vývoj projektu 
– dne 1. 3. 2013 podána žádost o poskytnutí podpory k XXXV. výzvě Ministerstva 

životního prostředí ČR v rámci operačního programu životního prostředí, prioritní osy 
3 – Udržitelné využívání zdrojů energie. Státní fond životního prostředí ČR 
akceptoval žádost pod názvem „Snížení energetické náročnosti ZŠ Šlapanice“ dne 
23. 5. 2012 a 29. 8. 2012 doporučil řídící výbor Státního fondu životního prostředí ČR 
ministrovi MŽP ČR schválení projektu s celkovou výší dotace 14 229 707 Kč. 
Z Fondu soudržnosti bude poskytnuta dotace ve výši 13 439 168 Kč a částka 
790 539 Kč bude pokryta ze státního rozpočtu. Náklady na stavbu projektu jsou 
76 764 080 Kč vč. DPH. Svým rozsahem se jedná o významnou veřejnou zakázku, 
kde má veřejný zadavatel povinnost předložit odůvodnění veřejné zakázky ke 
schválení zastupitelstvem obce. 

– předpoklad dalšího vývoje – srpen až září 2013. 
Mgr. Hubatka, KOLEJCONSULT (geolog) 

- při zjišťování stavu se potvrdila existence sesuvného tělesa 
- na aktivaci sesuvu se nejvíce podílí voda 
- při prezentaci byl znázorněn model pohybu vody sesuvem 
- kontrola patek. 

Ing. Lamperter, FUNDOS 
- zobrazeny trhliny (celá stavba je prostoupena trhlinami) 
- při šetření se zjistilo, že kolem Domu s pečovatelskou službou je provedena 

odvodová drenáž, kde proudí hodně vody.  
 
 
Ing. Vítězslava Machovcová, Ateliér 2007 

- sesuv způsobí destrukci kanalizace a destrukce zase další aktivaci sesuvu 
- v květnu 2012 byl proveden další pasport areálové dešťové kanalizace a potvrzen 

nevyhovující stav stávající kanalizace v areálu školy 
- bude použit materiál, který by měl vydržet 50 let. 

V rozpravě vystoupili: Aleš Karásek, Ing. Mrkvica, Ing. Machovcová, Ing. Pernica, Ing. 
Lamparter, Ing. Halamíček, Mgr. Trněná, starosta, Mgr. Skočovský, Ing. Zmeškal, Ing. Slaný, 
Ing. Střechovský.  
 
V 18.05 hodin vyhlásil ST desetiminutovou přestávku dle jednacího řádu.  
Mgr. Lubomír Konečný se omluvil z dalšího zasedání zastupitelstva města. Přítomno 20 
členů zastupitelstva města. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje odůvodnění účelnosti významné veřejné zakázky pro předběžné 
oznámení dle § 86, odst. 2 zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách v rozsahu 
odst. 1, § 156 zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, v platném znění, akce 
„Snížení energetické náročnosti ZŠ Šlapanice“.  
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat.  
 
 
 
ad 21. Odůvodnění významné veřejné zakázky akce „Sanace a zajištění sesuvného 
tělesa ZŠ Šlapanice“  
Pokračování jednání započato v 18,16 hodin. ST  udělil slovo opět Ing. Halamíčkovi: 
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- podal informace k výběrovému řízení 
- „Snížení energetické náročnosti ZŠ Šlapanice“ je velký projekt v hodnotě 63 mil. Kč 

bez DPH 
- projekt „Sanace a zajištění sesuvného tělesa ZŠ Šlapanice“ činí 27 mil. Kč bez DPH 
- oba projekty jsou zahrnuty do významných veřejných zakázek 
- předpokládaná hodnota obou projektů činí 97 mil. Kč bez DPH 
- k dotazu na výši pojištění dodal Ing. Halamíček, že jejich společnost je pojištěna na 

10 mil. Kč. 
 
V rozpravě vystoupili: p. Karásek, Ing. Mrkvica, Ing. Machovcová, Ing. Pernica, Ing. 
Lamparter, Ing. Halamíček, Mgr. Trněná, starosta, Mgr. Skočovský, Ing. Zmeškal, Ing. Slaný, 
Ing. Střechovský.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje odůvodnění účelnosti významné veřejné zakázky pro předběžné 
oznámení dle § 86, odst. 2 zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách v rozsahu 
odst. 1, § 156 zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, v platném znění, akce 
„Sanace a zajištění sesuvného tělesa ZŠ Šlapanice“.  
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat.  
 
 
ad 14. Záměr nabytí nemovitých věcí na základě zákona č. 173/2012 Sb. 
MSH – odbor investic a správy majetku zpracoval seznam nemovitých věcí, které by 
s účinností od ledna 2014 mohly přejít do vlastnictví města (za splnění podmínek zákona č. 
172/1991 Sb.). 
Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje nabytí nemovitých věcí na základě žádosti města, podané podle zákona 
č. 172/1991 Sb., o přechodu některých věcí z majetku České republiky do vlastnictví 
obce, ve znění pozdějších předpisů, a to pozemků p.č. 139/1, 139/4, 223/1, 661/7, 705/3, 
1325/9, 2416/8, 2677/1, 2677/2, 2832/3, 2832/10, 2833/6, 2922/5, 2922/9, 2944/2, 2944/6, 
2962/12, 2980/5, 2980/15, 2980/24, 3581, 3600/1, 3600/5 a 3600/6, vše v k.ú. Šlapanice u 
Brna. 
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 15. Kupní smlouva č. KS-2013-01 – poz. p.č. 3102/26 v k.ú. Šlapanice u Brna 
MSH – jedná se o plánovanou cyklostezku do Jiříkovic. V této lokalitě budou provedeny 
jednoduché pozemkové úpravy. Nutno ještě přistoupit k jednání s ostatními vlastníky 
pozemků. 
. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2013-01 na prodej nemovitosti - pozemku p.č. 
3102/26, o výměře 1822 m² v k.ú. Šlapanice u Brna, z vlastnictví prodávajícího do 
vlastnictví města Šlapanice. Cena ve výši 38 Kč/m² byla stanovena dohodou 
smluvních stran. 
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat.  
 
 
ad 16. Kupní smlouva č. KS-2013-02 – poz. p.č. 1475/6 v k.ú. Šlapanice u Brna 
MSH – město uvažuje vybudovat v lokalitě ulice Jungmannova obratiště pro vozidla, 
především pro vozidla, svážející domovní odpad. Byl zpracován projekt a cena stanovena 
znaleckým posudkem. 
V diskusi vystoupili: Mgr. Trněná, MSH, Ing. Mrkvica, ST. 



 7 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2013-02 na prodej nemovitosti – pozemku p.č. 
1475/6 o výměře 73 m² v k.ú. Šlapanice u Brna, z vlastnictví prodávajícího do 
vlastnictví města Šlapanice. Cena v celkové výši 47 210 Kč byla stanovena znaleckým 
posudkem. 
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat.  
 
 
ad 17. Směnná smlouva č. SS-2013-01 
MSH – jedná se o směnnou smlouvu mezi městem a fyzickou osobou. Pozemek je potřebný 
pro realizaci cyklostezky. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Směnnou smlouvu č. SS-2013-01 na směnu pozemků v k.ú. Šlapanice u 
Brna mezi městem Šlapanice a fyzickou osobou. Doplatek mezi cenami směňovaných 
pozemků byl stanoven dohodou smluvních stran ve výši 200 Kč/m². 
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat.  
 
 
ad 18. Poskytování finanční dotace TJ Sokol Šlapanice 
MSH – TJ Sokol Šlapanice žádá o finanční příspěvek na restaurátorské práce obrazu 
šlapanického rodáka – akademického malíře Aloise Kalvody. 
V diskusi vystoupili: Mgr. Charvát, Ing. Pernica, MSH, TAJ. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu č. OF_1/2013 o poskytnutí dotace z rozpočtu města pro 
žadatele TJ Sokol Šlapanice  ve výši 200 000 Kč na restaurování obrazu „Život lidský“ 
v budově sokolovny. 
Hlasování: 19 PRO – 1 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat.  
 
 
 
ad 19. Plánovací smlouva č. PlanS-2013-01 
ST – na základě uskutečněné digitalizace katastrálního území a s tím souvisejícími změnami 
některých parcelních čísel bylo doporučeno zpracovat nové znění smlouvy místo dodatku k 
plánovací smlouvě. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Plánovací smlouvu č. PlanS-2013-01 se společností CEDR, spol. s.r.o. se 
sídlem Olomoucká 14, 618 00 Brno, IČ 00360163, která nahrazuje původní Plánovací 
smlouvu z 09.09.2009. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat.  
 
 
 
ad 22. Zvýšení transparentnosti úřadu vůči občanům 
Předkladatelkou bodu je Ing. Řezníčková: 

- z důvodu aktivního zapojení občanů do záležitostí města navrhuje ODS umožnit 
občanům znát předem detailní program jednání včetně podkladů 

- požadují zaznamenat do zápisu ze zasedání jmenovité hlasování zastupitelů 
- důvodem je zpřístupnit občanům co nejvíce informací o jednání zastupitelstva.  

V rozpravě vystoupili: p. Zycháček, Ing. Střechovský, Mgr. Trněná.  
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje změnu Jednacího řádu zastupitelstva takto: 
Čl. 4 – nový bod 8: 
Podklady pro jednání zastupitelstva města jsou zveřejněny obvyklými formami 
městských médií tak, aby se s nimi mohli předem seznámit všichni občané města za 
dodržení souvisejících zákonů. 
 
Čl. 8, bod 2 se mění na nové znění takto: O návrhu usnesení dává předsedající 
hlasovat. Výsledky hlasování se zaznamenávají jmenovitě tak, aby bylo ze zápisu vždy 
zřejmé, jak jednotliví zastupitelé ve věci hlasovali o přijetí usnesení. 
Hlasování: 8  PRO – 1 PROTI – 11 SE ZDRŽELO  
Návrh nebyl přijat.  
O zaprotokolování požádali a hlasovali PRO: 
Mgr. Trněná, Ing. Mrkvica, Ing. Řezníčková, p. Karásek, RNDr. Tesařík. 
 
 
ad 23. Zveřejňování smluv uzavřených městem Šlapanice na internetu 
Předkladatelkou bodu je Mgr. Trněná:  

- v souladu s právem občanů na informace navrhuje zveřejňování všech smluv města 
na webových stránkách města, vyjma informací chráněných zákonem. 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje zveřejňování smluv, vyjma informací chráněných zákonem, uzavřených 
jménem obce na webových stránkách města Šlapanice. 
Hlasování: 8  PRO – 4 PROTI – 8 SE ZDRŽELO  
Návrh nebyl přijat.  
O zaprotokolování požádali a hlasovali PRO: 
Mgr. Trněná, Ing. Mrkvica, Ing. Řezníčková, p. Karásek. 
 
 
ad 24. Volba nového člena kontrolního výboru 
ST – člen kontrolního výboru Aleš Karásek podal 11. března 2013 rezignaci na členství 
v kontrolním výboru z důvodu nově vzniklých pracovních povinností; za sdružení Změna pro 
Šlapanice navrhuje pana Milana Létala. 
Milan Létal je osobně účasten 12. zasedání zastupitelstva města a souhlasí se jmenováním. 
ST – vzhledem k tomu, že nejsou další kandidáti, navrhuje volbu aklamací. 
Hlasování: 20  PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje pana Milana Létala do funkce člena kontrolního výboru. 
Hlasování: 19  PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat.  
 
 
 
ad 25. Informace z výborů 
Mgr. Charvát, předseda KV 

- kontrolní výbor neobdržel žádný úkol od doby posledního zasedání zastupitelstva 
města.  
 

Ing. Kouřil, předseda FV 
- finanční výbor taktéž neobdržel žádný úkol od posledního zasedání zastupitelstva 

města 
- při posledním jednání byl projednáván návrh na rozdělení dotací z rozpočtu města 

zájmovým organizacím. 
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p. Vavro, předseda OV Bedřichovice 

- informoval o návrhu projektu návsi v Bedřichovicích (akce Bedřichovice nad Temží) 
- informoval o projektu rekonstrukce kulturního domu (rozdělení projektu) 
- pozval na kulturní akce, které proběhnou v měsících dubnu, květnu a červnu 

v Bedřichovicích.  
 
 
 
ad 26. Informace ST, MS, TAJ 
ST  

- pozval na úklid katastru, který se bude konat v případě příznivého počasí v sobotu 6. 
dubna 2013; jedná se společnou akci obcí Šlapanicka 

MSH 
- zmínil projekt nového sběrného střediska odpadů; celkové náklady činí 12 265 680 

Kč; MŽP již avizovalo dotaci ve výši 11 mil., což je 90 % celkové částky 
MSN 

- Sateso v letošním roce připravuje opravu chodníků ve Šlapanicích 
- Sateso mělo zisk necelého půl milionu Kč 
- dlouhodobým problémem je skládka (nutno snížit hladinu skládkových vod) 
- v současné době probíhá sociologický průzkum, jehož součástí je dotazníková akce; 

rozdáno 500 ks dotazníků (do soutěže se přihlásily 3 firmy, vybrána byla společnost 
RRA Vysočina) 

- v průběhu měsíce dubna bude svolán seminář.  
TAJ 

- informoval o přebírání cen kvality – obdrželi jsme stříbrný stupeň za kvalitu ve veřejné 
správě 

- od 1. dubna 2013 je vytvořen odbor řízení projektů, do nějž spadá manažerka kvality 
a externí pracovnice. 

 
 
ad 27. Diskuse členů ZM 
Ing. Mrkvica 

- na základě exkurze dne 1. 3. 2013 v úpravně skládkové vody a tělese skládky 
Šlapanice zaslal Ing. Mrkvica a RNDr. Tesařík radě města podnět k projednání, 
prošetření a zjednání nápravy (město obdrželo podnět 20. 3. 2013)   

- na základě podnětu zpracovali příspěvek „Časovaná bomba tiká aneb zásadní 
problémy Skládky nebezpečného odpadu Šlapanice“, který následně z části přečetl;  
po 5 minutách jej ST upozornil na vyčerpaný časový limit 

- Ing. Mrkvica žádá o přiložení plného znění textu k zápisu z tohoto zasedání (následně 
předal zapisovatelce text) 

p. Zycháček 
- konstatoval, že podle jeho názoru je stav skládky žalostný, ale upozornil, že Ing. 

Mrkvica byl též jistou dobu jednatelem Satesa 
- dotázal se, co pro skládku učinil Ing. Mrkvica za dobu jednatelství v Satesu? 

MSN 
- měřené hodnoty na skládce a jejím okolí v žádném případě nejsou ohrožením pro 

občany  
- požádal Ing. Mrkvicu, aby svá tvrzená slova dokázal 
- pokud nebude více jak 7 – 9 m vody, nebude povoleno uzavření skládky 
- dotázal se Ing. Mrkvici, proč nebyly učiněny příslušné kroky za volební období 2006 – 

2010 
- naměřené údaje na skládce jsou konzultovány s ČIŽP a krajským úřadem 
- ujišťuje občany, že situace je kontrolována a monitorována 
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pí Jachymiáková 
- dotázala se k záležitosti otevření obchodního centra Tesco 

ST 
- v únoru letošního roku potvrdilo Tesco, že bude stavět podle plánu; nyní však 

oznámili, že nedokáží sdělit termín, neboť se změnila situace 
pí Jachymiáková 

- upozornila na problémy s parkováním na ulici bří Mrštíků (může MP pokutovat?) 
ST 

- parkování ve městě se věnuje koncepce dopravy  
Ing. Řezníčková 

- tlumočila dotazy k dotazníkové akci (způsob distribuce, nebyly úplně anonymní, proč 
se nepředávaly přímo zpracovateli) 

MSN 
- občané si mohli vybrat jakékoliv číslo dotazníku, aby byla zajištěna anonymita  
- omezený počet dotazníků a způsob distribuce byl z důvodu vyhrazených finančních 

zdrojů 
- byla prodloužena lhůta pro odevzdání dotazníků 
- občané mohli nahlásit adresu k doručení dotazníku 
- 2 studentky vypomáhaly při rozdávání dotazníků  

Ing. Řezníčková 
- dotázala se na závady v bazénu, které byly při minulém zasedání nahlášeny Ing. 

Pernicou 
- upozornila na podomní prodejce a dotázala se, zda se neuvažuje o vydání obecně 

závazné vyhlášky 
- upozornila na nefunkční veřejné osvětlení u ZŠ (jedná se o závadu či lokální vypínání 

v rámci šetření?) 
ST 

- vady u bazénu se řeší; Ing. Pernica obdržel odpověď  
- problém podomních prodejců řešíme s právním oddělením, zatím město upustilo od 

vydání vyhlášky 
- nefunkční veřejné osvětlení u ZŠ bylo způsobeno poruchou, která byla opravena 

Mgr. Trněná 
- požádala o společnou schůzku ohledně projektu střediska sběrných odpadů (podávali 

připomínky – je možno je akceptovat?) 
- ad koncept územního plánu – při seznamování zjistili, že koncept byl zpracován 

v únoru 2012; proč město nevyužilo možnosti diskutovat o přijetí dotčených částí 
projednat navrhované změny konceptu? 

- jaká je cena územního plánu (údajně 3 – 4 mil. Kč, přitom JmK pouze 6 mil Kč)? Proč 
byla stanovena tak vysoká částka? 

- dotázala se na hodnocení činnosti ředitele ZŠ (zvýšená fluktuace pracovníků ZŠ) 
- proč si město vybralo Mgr. Skočovského a jak hodnotí jeho práci? 
- zda je místostarosta RNDr. Novák uvolněn od svého zaměstnavatele či vykonává své 

původní zaměstnání a zda pobírá mzdu?   
MSH 

- postupovali jsme v souladu s územním plánem 
ST 

- koncept ÚP byl připraven dříve, čekalo se na Zásady územního rozvoje 
- cena ÚP – dle standardního výběrového řízení; soutěže se zúčastnilo 5 firem 
- s prací ředitele ZŠ jsem spokojen – je komunikativní, inovační a přichází s novými 

projekty 
Mgr. Trněná 

- proč byl vybrán nový ředitel?  
ST 

- odpovím do 30 dnů 
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p. Kopeček 

- předseda Bonagra nabízel využití tepla z bioplynové stanice, neuvažuje o tom 
město? 

ST 
- nezabývali jsme se tím. 

 
 
 
ad 28.  Diskuse občanů 
Michal Velan 

- připomínky ke koncepci dopravy (někteří občané parkují zadarmo na městském 
pozemku) 

- na ulici Ponětovská dostávají lidé pozvánky ke správnímu řízení 
ST 

- ulice Ponětovská se bude řešit; ve spodní části je vybudováno parkoviště; podána 
žádost o dotaci na chodníky Ponětovské ulice; ST jej pozval na jednání komise  

- za provoz svého vozu odpovídá vlastník 
p. Velan 

- přijímá pozvání do komise 
p. Otych, Ponětovská ulice 

- parkování na ulici Ponětovská se neřeší  
- teče voda 
- propadá se asfalt 

ST 
- rád by věděl, kdo komu vyhrožuje 
- v případě získání dotace se bude řešit chodník na ulici Ponětovské 
- ad tekoucí voda – jedná se o složitější záležitost, není kam zaústit vodu  
- doporučil osobní jednání u starosty 

pí Umlášková 
-  jaká byla příčina požáru na skládce? 

MSN 
- přečetl zprávu o zahoření skládky (důvod nebylo možno zjistit) 
- kouř a chemické látky byly monitorovány na ulici Hřbitovní – naměřené hodnoty 

prokázaly nepřítomnost nebezpečných plynů 
p. Žuchovský  

- dotázal se na stavební uzávěru v oblasti Líchy 
ST 

- není stanovena hranice mezi rekreačním a trvalým bydlením 
- RM nesouhlasí s výstavbou v této lokalitě 
- doporučil obrátit se na OV nebo požádat radu města o výjimku 

p. Šebek 
- na ulici Ponětovská někdo vyhrožuje 
- kdo určuje cenu za pronájem 

ST 
- město nemá povinnost se starat o parkování vozidel 
- cenu pozemků stanovila rada města dle metodiky 
- parkovací místa, vybudovaná městem, nejsou vyhrazena; slouží všem 

Ing. Mrkvica 
- považuje za nutné upozornit občany, neboť dle jeho názoru to město nedělá 
- upozornil na špatný výklad Jednacího řádu ze strany vedení města 

ST 
- odpověděl, že bude na to reagovat 

Ing. Zmeškal 
- zajímal se o důvody, proč hlasovali p. Vavro a  Ing. Kouřil proti zveřejňování smluv 
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Ing. Kouřil 
- není to v souladu se zákonem o utajování informací 

 
p. Vavro 

- domnívá se, že zastupitelé byli zvoleni demokraticky a zastupují svoje voliče, kteří jim 
dali důvěru; proto rozhodnutí, které učiní, je důvěryhodné 

p. Jambor 
- na skládku se navezlo vápno a následně pak hlína; jsou informace, že došlo ke 

vznícení vápna 
MSN 

- v sobotu zahlédl vrátný malé komínky dýmu v místech, kde bylo vápno, došlo k reakci 
s vodou za vývoje vodní páry. 

 
 
 
ad 29. Závěr 
ST ve 21:28 hodin ukončil 12. zasedání zastupitelstva města.  
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
 
 
Jiřina Burianová          Bc. Ivan Vavro 
ověřovatel zápisu          ověřovatel zápisu  
 
 
 
 
 
 

 Ing. arch. Jaroslav Klaška 
   starosta města Šlapanice 


